
RADA GMINY
SWIDNICA

SORG.0002.3.2014
PROTOKÓL Nr LV/2014

z sesji Rady Gminy Swidnica
odbytej dnia 27 marca 2014 r.

w sali narad Urzedu Gminy Swidnica

Godzina rozpoczecia - 11.00
Godzina zakonczenia - 12.30

W sesji Rady Gminy Swidnica na ogólna liczbe 15 radnych udzial wzieli wszyscy radni.

PORZADEK OBRAD:
1. Otwarcie LV Sesji Rady Gminy Swidnica i stwierdzenie quorum.
2. Wyznaczenie sekretarza obrad.
3. Wnioski do porzadku obrad.
4. Przyjecie protokolu z obrad poprzedniej LIV sesji.
5. Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy w okresie miedzy sesjami.
6. Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji.
7. Sprawozdanie z realizacji Programu wspólpracy Gminy Swidnica z organizacjami

pozarzadowymi oraz innymi podmiotami prowadzacymi dzialalnosc spolecznie
uzyteczna za rok 2013,

8. Podjecie uchwal w sprawie:

1) zmian w budzecie gminy na 2014 rok,
2) wyrazenia zgody na wyodrebnienie w budzecie gminy srodków stanowiacych

fundusz solecki,
3) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Swidnickiemu z przeznaczeniem na

realizacje zadania publicznego pn. "Przebudowa chodników na terenie Gminy
Swidnica w ciagu dróg powiatowych nr 2876D, 2905D, 3396D, 2906D, 2877D,
2889D, we wsiach Bystrzyca Górna, Lubachów, Lutomia Górna, Witoszów Dolny,
Witoszów Górny, Wieruszów, Opoczka, Wilków",

4) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Swidnickiemu z przeznaczeniem na
realizacje zadania publicznego pn. "Budowa zatok autobusowych przy drogach
powiatowych nr 2876D w Bystrzycy Górnej i nr 3396D w Witoszowie Dolnym",

5) wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci gruntowej zabudowanej polozonej
w Pogorzale stanowiacej dzialke nr 112/25,

6) wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci gruntowej niezabudowanej, polozonej
w Mokrzeszowie stanowiacej dzialke nr 1003,

7) wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres 10 lat nieruchomosci
niezabudowanej stanowiacej wlasnosc Gminy Swidnica polozonej w Bojanicach,
stanowiacej dzialke nr 224/3 i odstapienia od przetargowego trybu zawarcia umowy
dzierzawy ,

8) nawiazania wspólpracy partnerskiej z Gmina Zukowo.

1



9. Zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
10. Informacja Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica o dzialalnosci w okresie

miedzy sesjami.
11. Sprawozdania z pracy stalych komisji miedzy sesjami.
12. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
13. Sprawy rózne.
14. Zakonczenie LV Sesji Rady Gminy Swidnica.

Ad. 1.

Obrady LV Sesji Rady Gminy Swidnica otworzyla i prowadzila Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Przewodniczaca powitala radnych oraz zaproszonych gosci:
Wójt Gminy Swidnica Pania Terese Mazurek, Zastepce Wójta Pana Zbigniewa Kanickiego,
Sekretarz Gminy Pania Jadwige Generowicz, Skarbnik Gminy Pania Anne Szymkiewicz,
kierowników wydzialów Urzedu i jednostek organizacyjnych oraz pozostalych gosci.
Na podstawie listy obecnosci oraz fizycznej obecnosci na sali obrad stwierdzila kworum oraz
prawomocnosc podejmowanych uchwal. Lista obecnosci stanowi zalacznik do niniejszego
protokolu.

Ad. 2.

Na sekretarza obrad wyznaczono radnego Wieslawa Malisza.

Ad. 3.

Porzadek obrad LV Sesji Rady Gminy Swidnica przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Do przedlozonego radzie porzadku uwag i zmian nie
wmeSlOno.

Ad. 4.

Protokól Nr LIV Sesji Rady Gminy Swidnica przyjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 5.

Sprawozdanie z dzialalnosci Wójta Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami zlozyla Wójt
Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie
prowadzono.

Ad. 6.

Sprawozdanie z realizacji uchwal podjetych na poprzedniej sesji zlozyla Wójt Gminy Swidnica
Pani Teresa Mazurek. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie prowadzono.
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Ad. 7.

Sprawozdanie z realizacji Programu wspólpracy Gminy Swidnica z organizacjami
pozarzadowymi oraz innymi podmiotami prowadzacymi dzialalnosc spolecznie uzyteczna za
rok 2013 na terenie Gminy Swidnica przedstawila Pani Julia Calów. Na pytania radnych
odpowiadala na biezaco. Szczególowe sprawozdanie stanowi zalacznik do niniejszego
protokolu.

Ad. 8. Podiecie uchwal

1. Projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie gminy na 2014 rok przedlozyla
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie
wydala Komisja Budzetu i Finansów. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LV/464/20l4 podjeto 14 glosami za - jednoglosnie.

2. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wyodrebnienie w budzecie gminy
srodków stanowiacych fundusz solecki przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy
Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Budzetu
i Finansów. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LV/465/2014 podjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

3. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Swidnickiemu
z przeznaczeniem na realizacje zadania publicznego pn. "Przebudowa chodników na
terenie Gminy Swidnica w ciagu dróg powiatowych nr 2876D, 2905D, 3396D, 2906D,
2877D, 2889D, we wsiach Bystrzyca Górna, Lubachów, Lutomia Górna, Witoszów
Dolny, Witoszów Górny, Wieruszów, Opoczka, Wilków przedlozyla Przewodniczaca
Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie wydaly: Komisja
Budzetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej
i Budownictwa. Dyskusji nie prowadzono.

Uchwale nr LV/466/2014 podjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

4. Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Swidnickiemu
z przeznaczeniem na realizacje zadania publicznego pn. Budowa zatok autobusowych
przy drogach powiatowych nr 2876D w Bystrzyccy Górnej i nr 3396D w Witoszowie
Dolnym" przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska.
Pozytywna opinie wydaly: Komisja Budzetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki
Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LV/467/2014 podjeto 15 glosami za- jednoglosnie.

5. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci gruntowej
zabudowanej polozonej w Pogorzale stanowiacej dzialke nr 112/25 przedlozyla
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie
wydala Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LV/468/2014 podjeto 15 glosami za- jednoglosnie.
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6. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci gruntowej

nie zabudowanej , polozonej w Mokrzeszowie stanowiacej dzialke nr 1003 przedlozyla
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna opinie
wydala Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej. Dyskusji nie prowadzono.
Uchwale nr LV/469/2014 podjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

7. Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie na okres 10 lat

nieruchomosci niezabudowanej stanowiacej wlasnosc Gminy Swidnica polozonej w
Bojanicach, stanowiacej dzialke nr 224/3 i odstapienia od przetargowe trybu zawarcia
umowy dzierzawy przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina
Adamska. Pozytywna opinie wydala Komisja Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej.
Dyskusji nie prowadzono.

Uchwale nr LV/470/2014 podjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

8. Projekt uchwaly w sprawie nawiazania wspólpracy partnerskiej z Gmina Zukowo
przedlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska. Pozytywna
opinie wydala Komisja Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Przewodniczacy komisji
Pan Zbigniew Karnowski poinformowal, ze do projektu uchwaly zostala na komisji
wprowadzona autopoprawka. Mianowicie w tresci uzasadnienia zmieniono ilosc

mieszkanców z 29 tysiecy na 31 tysiecy oraz dokonano zmiany w ilosci solectw z 19
na 21.

Rzecznik prasowy Pan Janusz Waligóra przedstawil radzie prezentacje o Gminie
Zukowo.

Uchwale nr LV/471/2014 podjeto 15 glosami za - jednoglosnie.

Ad. 9. Zapytania. interpelacje i wolne wnioski

Radny Wieslaw Malisz poprosil, aby wystapic do zakladu, który zajmuje sie eksploatacja
oswietlenia ulicznego o dokonanie zmian w czasie wlaczania i wylaczania lamp
oswietleniowych.

Ad. lO.

Informacje o dzialalnosci Przewodniczacej Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
zlozyla Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica. Po wysluchaniu sprawozdania dyskusji nie
prowadzono.

Ad.H.

Sprawozdania z dzialalnosci stalych komisji Rady Gminy Swidnica w okresie miedzy sesjami
(w oparciu o protokoly) zlozyli przewodniczacy:

a) Komisji Zdrowia, Ochrony Srodowiska i Spraw Socjalnych - dyskusji nie prowadzono,
b) Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu i Turystyki - dyskusji nie prowadzono,
c) Komisji Rewizyjnej - dyskusji nie prowadzono,
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d) Komisji Budzetu i Finansów - dyskusji nie prowadzono,
e) Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Budownictwa - dyskusji me

prowadzono,
f) Komisji Rolnictwa, Lesnictwa i Gospodarki Zywnosciowej - dyskusji nie prowadzono.

Ad. 12.

Na zapytanie radnego Wieslawa Malisza odpowiedzi udzielila Wójt Gminy Swidnica Pani
Teresa Mazurek. Poinformowala, ze powyzsze zapytania nalezy kierowac bezposrednio do

pracownika. Ponadto poinformowala, ze w chwili obecnej trwaja negocjacje w sprawie
zawarcia nowej umowy, w celu przeprowadzenia inwestycji polegajacej na wyciagnieciu
sterowników na zewnatrz. Takie rozwiazanie z pewnoscia bedzie generowalo oszczednosci.
Natomiast kwestie usystematyzowania czasu wlaczania i wylaczania lamp oswietleniowych,
na biezaco sa zglaszane do Zakladu.

Ad. 13.

Wójt Gminy Swidnica Pani Teresa Mazurek poinformowala, ze zostal przeprowadzony
wywiad telewizyjny z Panem Maciejewski w sprawie nowych gabinetów stomatologicznych
na terenie gminy. Poinformowala, ze decyzja zmierzajaca do utworzenia gabinetów

stomatologicznych zostala podjeta po zapoznaniu sie z raportem centrum edukacyjnego
w zakresie próchnicy uzebienia u dzieci. Obecnie na chwile obecna funkcjonuje gabinet
w Witoszowie Dolnym (siedziba na hali sportowej), kolejny gabinet jest tworzony w Szkole

Podstawowej w Pszennie oraz w Lutomi. Radny Wladyslaw Urbanski poinformowal, ze
w Lutorni Gabinet Stomatologiczny funkcjonowal w osrodku zdrowia. Radny wyrazil
zadowolenie z podjetych w tym zakresie dzialan. Ponadto radny poinformowal, ze autobusy

przewoznika, który swiadczy na rzecz gminy uslugi w zakresie przewozów szkolnych po
kontroli przez funkcjonariuszy Policji, okazaly sie niezdolne do jazdy. Radny wyrazil obawe
w zakresie bezpieczenstwa naszych dzieci.

Ad. 14.

W zwiazku z wyczerpaniem wszystkich punktów porzadku LV Sesji Rady Gminy Swidnica
Przewodniczaca Rady Gminy Swidnica Pani Regina Adamska podziekowala za udzial
i zakonczyla obrady.

Na tym protokól zakonczono.
Protokolowala:
S. Nosal ':.>'ND~
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